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2022'                       נושאי הועד ועיקרי הסכום והחלטות  פבר

מספ

ר
סכום והחלטות/מענהפירוטנושא

אחריות 

אגף
ז"לו

1

בתים רבים בנווה זמר מקבלים דווחים אודות מי רעננה

. בדרך כלל בצריכה הציבורית, צריכת מים חריגה

אנחנו מבקשים לזמן לפגישה נציג של מי רעננה 

על מנת לדון בנושאים הקשורים לכך ואילו 

פעולות נוקטת מי רעננה על מנת לסייע לתושבים 

.לפתור את הבעיות הללו

הסבירה " תאגיד מי רעננה"לית "מנכ, ליאת ליבוביץ

סוכם כי הועד יעבוד . את המורכבות בשכונה

מ תסייע ככל "הח. ישירות מול הנהלת התאגיד

תאגיד מי .ונדרש לחיבור ולקישור

רעננה

 בוצע 

התקיימה 

פגישה 

בין 

הנהלת 

התאגיד 

.לועד

2

יועבר ,  כרגע בשלב הערות פנימיות בעירייהז לחתימת חוזה עם תנועת מחנות העולים"לו

לתנועה בקרוב מנסיון העבר עם תנועות אחרות 

.צפי לחתימה של התנועה כחודש

תרבות 

נוער ופנאי
22-מרץ

3

ר ויש אישור "ל העירייה עדכן כי אושר  התב"מנכס עמיחי"ז להקמת סניף מחנות העולים ליד בי"לו

תרבות .לצאת לדרך בשטח גדול

נוער ופנאי
***

4

תנועות 

נוער

מהן התשתיות שתספק העירייה לתנועה על מנת 

שתצליח לשמר חניכים עד אשר תהיה תשתית 

הסניף מוכנה לאכלוס

ינתן . מנהל האגף הציגה בפני הועד את הנושא

ומקום פעילות , תמיכה , סיוע לתנועה בפרסום 

ל העירייה ציין כי "מנכ. נמצא כרגע בבדיקה, בגשם

אולם הספורט תוכנן בסטנדרט גבוה עם חדרי 

.ספח גדולים ויתן להערכתו  מענה לצורך הקהילתי

תרבות 

נוער ופנאי
***

5

. בנווה זמר יהיה צורך בסניף תנועת נוער נוסף

מבקשים עדכון לגבי התכניות העתידיות בנושא 

.לשכונת נווה זמר

שבט הדר נמצא בסמוך לנווה זמר וחניכים רבים 

- כמו גם לשתי התנועות בקרית שרת . מגיעים אליו

.הצופים- מחנות העולים ובנאות עוזי 

תרבות 

נוער ופנאי
***

6

מבקשים עדיפות לתלמידי השכונה לשיבות 

.למרות שהוא פרטי, במיתרים

דודי זינגר הסברי את , ס"מנהל מחלקת חינוך עי

על "ס פרטי אלא "היות ומיתרים אינו  בי. הנשוא

הרישום הוא ,  לחינוך יהודי פלורליסטי, "אזורי 

לכל תלמיד בעיר העומד . ח"בהתאם לכללי משה

בהתאמה לחינוך יהודי פלורליסטי זכות שווה 

לא ניתן לתעדף את ילדי השכונה על . להתקבל

.ילדים אחרים

***חינוך

חינוך7

כידוע אין בשכונת נווה זמר חטיבת ביניים ואין 

.בית ספר תיכון

ב "נכון לעכשיו איפשרנו לילדי השכונה להיות החט

הוגשה בקשה למשהח , השרון לבחירתם/אלון

ל העירייה הבהיר "מנכ. לבניית שש שנתי לשכונה

. 2024ב ותיכון בשכונה לפני "כי לא יבנו חט

מותנה -2023מתוכנן עוד השנה עד סוף " עמיחי"

.בתקצוב משרד החינוך

חינוך
לא לפני 

2024

ל הדגיש כי בשלוש שנות השלטון הנוכחי נבנו "מנכח בשכונה ובכלל"מוס

ס "קיבלנו אחרי לחצים אישור לבניית בי, ס" בתי10

 3-ל ב" גני20הקמנו מעל , יסודי נוסף בשכונה

, ל בעלי מוהר" גני2בשכונה נוספים עוד , השנים

מזכיר כי עד . ל בתרצה עטר"ר לגני"ואושר תב

לא הוגשה כל בקשה , למועד החלפת השלטון

-וב, ח בכלל ובשכונה בפרט"לבניית מוס, ח"למשה

 שנים צומצמו פערים משמעותיים לכל אוכלוסיות 3

.התלמידים בעיר

***חינוך

8

אנטנות 

סלולאריות

בזמנו סוכם עם ראש העיר ונציג סלקום שהכיסוי 

לנווה זמר יהיה כפי שהוא היום על ידי האנטנות 

. המותקנות על המרכז המסחרי ברחוב הנשיאים

הועלתה בעייה של כיסוי לשכונות שמדרום  

סוכם שאנטנות שתותקנה על . לשכונת נווה זמר

המרכז המסחרי החדש תהיינה מופנות לכוון 

דרום באופן שלא יקרינו לכוון צפון וכן לא לכוון 

אנחנו מבקשים לשמוע שאגף איכות . בית הספר

הסביבה מודע לסיכום הזה וערוך לוודא שאין 

סיכוני קרינה לתושבים של נווזמר בכלל ותלמידי 

.בתי הספר הסמוכים בפרט

, ככול שיוגשו בקשות להיתר בנייה והיתרי קרינה

אלו ייבדקו ויעמדו בדרישות המחמירות של הגנת 

באופן שלא יהיו סיכוני קרינה לתושבי , הסביבה

.נווה זמר ולתלמידי בית הספר

איכות 

הסביבה
***

9

קישוט 

השכונה

נווה זמר נעלמה מעיני המקשטים ושוב נוכחנו 

לדעת שיש עדיין גורמים שלא הפנימו שנווה זמר 

.שייכת לרעננה

מנהל אגף בינוי רכש ולוגיסטיקה עדכן כי עד כה 

דגלול ממותג ותאורה , קושטו הצירים הראשיים

, חשמל' פ עם אגף הנדסה מח"בשת, דקורטיבית

עדכן כי ראש העיר נענה לבקשת . ואגף חזות העיר

ועד השכונה  וביקש להעמיק את הקישוט בתוך 

.דגלול לאורך הרחובות ובככרות, השכונה

בינוי רכש 

ולוגיסטיקה
***

1
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מספ

ר
ז"לואחריותסכום והחלטות/מענהפירוטנושא

10

- חגים ו

 שנה100

אנחנו מבקשים לוודא שיש בכל הככרות של נווה 

זמר תשתיות חשמל מתאימות לאספקה שוטפת 

ולתאורה מיחדת לצמחיה וקישוטים בימי חג 

.ומועד

כיכר הפסנתר העבודה אושרה ואנו מוכנים לצאת 

ר תגבור תאורה לא אושר "לצערנו  תב, לביצוע

ולכן הפרויקט , י מספר חברי מועצת העיר"עדיין ע

הרוב המוחלט של הכיכרות בעלי הזנה .. הוקפא

.חשמלית ומוארים

מהנדס . ס

חשמל

תלוי 

אישור 

ר "תב

.תאורה

11

הנדסה 

ועדת 

תנועה

לאור דחיית בקשות רבות של תושבים לועדת 

מבקשים לפרסם את הפרוטוקולים , התנועה

בשקיפות מלאה כדי להבין את מערכת 

.השיקולים ועבודת הועדה

יעלה . טרם התקבלה החלטה בוועדת התנועה

16.2.2022לדיון נוסף בתאריך 

מהנדס . ס

העיר

ועדת 

תנועה 

16/2/22

12

דווח עדכני לגבי תכנון התחבורה + ויצמן צ"תח

.הציבורית לשכונה עם השלמת התשתיות

העבודות בויצמן יושלמו תוך . התכנון הושלם

שלושה חודשים ולאחר השלמת ויצמן תוטמע 

כרגע אושר על ידי משרד . התחבורה הציבורית

ובהתאם להיענות , 54, התחבורה קו אחד בלבד

זה . צ לקוים נוספים"תושבי השכונה תתוגבר התח

לא בידים שלנו אלא תלוי שימוש ומול משרד 

.י שני"פרטי מוטי פנחסי הועברו לגיל ע. התחבורה

מהנדס . ס

העיר
2022-Q2 

13

ז עדכני להקמת אולם ההתעמלות בבית ספר "לו

נווה זמר

פתיחה לקראת פתיחת שנת הלימודים
מהנדס . ס

העיר
22-ספט

מבני ציבור14
מהנדס . ספתיחה בספטמברז להשלמת בית הספר למחוננים"לו

העיר
22-ספט

15
מותנה בקבלת תקצוב ממשרד החינוךז להקמת בית ספר עמיחי"לו

מהנדס . ס

העיר
2023סוף 

16

קרקע 

ציבורית 

בשכונה

, ייעודים והקצאות שלהם, מבקשים את המיפי

.ותאריכי יעד להשלמת העבודות

מפה תצורף לסכום הפגישה

מהנדס . ס

העיר

בסכום 

הפגישה

17

גשר בין 

הספורטקי

ם

שיש שביל אופניים ויש קישור  מבקשים לוודא

.לשבילי האופנייים של סשה ארגוב וויצמן

הדבר מייקר את . אין שביל אופניים על הגשר

תהיה קישוריות . העלויות של הגשר מעבר לניתן

.בין שביל האופניים בויצמן לרמפה של הגשר
מהנדס . ס

העיר
***

18

מאי- צפי לסיוםרחבה מול המרכז המסחרי
מהנדס . ס

העיר
22-מאי

19
מהנדס . סמאי- צפי לסיוםויצמן

העיר
22-מאי

20

סשה ארגוב מזרחה לרחוב אהוד מנור והחיבור 

לרחוב עפרה חזה

חיים מעתיד מהנדסים עדכן סטטוס
עתיד 

מהנדסים
22-פבר

21

סטטוס 

תשתיות

הקטע המזרחי בין אהוד מנור לשושנה - וילנסקי 

דמארי

חיים מעתיד מהנדסים עדכן סטטוס
עתיד 

מהנדסים
22-פבר

22

הלל . הקטע בין ע–  (דרך כפר נחמן)חיים חפר 

, יש בו תנועת רכבים ערה. לכביש הצפוני מסוכן

  .ספורטאים שהולכים רצים ורוכבים על אופניים

אנחנו . בקטע הזה אין מדרכה והכביש צר מאד

מבקשים לדעת מהן התכניות לגבי הקטע הזה 

.ז לביצוע"ומה לו

כניסה לביצוע ,חיים מעתיד מהנדסים עדכן סטטוס 

.בעוד כחדשיים

עתיד 

מהנדסים

תחילת 

ביצוע 

 2רבעון 

2022

23

לא ניתן לפתח מדרכות , מרביתו לא מאוכלסעוזי חיטמן

קבועות כי יש תנועת משאיות וכלים כבדים 

.משני הצדדים-כרגע ישאר אספלט. שהורסים אותן
עתיד 

מהנדסים

24
מדרכות 

זמניות

קיימות מדרכות זמניות ובוצעה שכבת אספלט יהודה עמיחי

בכביש
עתיד 

מהנדסים

25

ונטיעת 

עצים

הושלם פיתוח בקטע זה לרבות ריצוף רחוב בני שושנה דמארי מול רחוב אמדורסקי

אמדורסקי
עתיד 

מהנדסים

26

שיפור 

הניקוז

חיים מעתיד מהנדסים השיב כי יש פתח לניקוז אך מול היציאה משביל הזברה– נעמי שמר 

זה ייבדק שוב
עתיד 

מהנדסים

27

בנקודות 

נמוכות

.הוקמה סוללה למניעת הסחף.מניעת סחף– חיים חפר פינת הכביש הצפוני 
עתיד 

מהנדסים

2
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3/11/21-עדכון סיור ופגישה קודמת מ/ סטטוס ביצוע 

מספ

ר
סטטוסז"לואחריותסכום והחלטותפירוטנושא

1

בכפוף לעמידה ,  מרכזים גדולים לפחות3-צמצום ל

סוכם על - עדכון. בכמות נדרשת עפי הנהלים 

יבוצע בשיתוף ,  מרכזי מחזור גדולים 7-צמצום ל

פ תכנית מסודרת "פעולה עם אגף הנדסה ע

 עם 23.1.22:שתוכננה בעקבות סיור בשטח מיום

.ע "זוהר מאגף הנדסה ונציגי מחלקת שפ
חזות העיר

שנת 

2022

-עמדות 7

 יבוצע

 באופן

 הדרגתי

 במהלך

 שנת

2022

צמצום 2

מרכזי

לא נשלים עם - המשך ביצוע אכיפה מוגברת ויזומה 

שוטף21-דצמחזות העירתופעת השלכת הפסולת מחוץ למיכלים

3
המחזור 

בשכונה
הנושא נדון בהרחבה במהלך הסיור

.הכנה דף הסבר ותלייה בלובי של הבניינים בשכונה

בוצע21-דצמחזות העיר

4

לשמירה על ניקיון מרכזי - העלאת פוסט עירוני 

בוצע21-דצמחזות העירהמחזור כולל פרסום

5
יש לצרף דף מידע הסברתי לערכת הקליטה של 

כל תושב חדש
22-ינודוברות

אין 

חלוקה 

של 

ערכות 

קליטה 

לתושבים

 חדשים

6
סוכם כי הועד יקיים הסברה בקבוצות הווצאפ 

.בשכונה
ועד 

השכונה
******

7

סיוע 

בשתילת 

עצי פרי

. עצי פרי מתקציב אגף חזות העיר10רכישת 

חזות העיר***

בתום 

שנת 

השמיטה

 אוקטובר

8

בצלע 

המזרחית 

בגינה 

קהילתית

התשתית תבוצע מתקציב הגינות הקהילתיות 

עינת מהוועד תעמוד בקשר ישיר מול אורן , 2022
***

איכות 

הסביבה

בתום 

שנת 

השמיטה

****

9

החלפת 

שמשיות 

בספורטק

החלפת השמשיות בספורטק תבוצע כמתוכנן 

וכפי שהובטח בפגישת המעקב הקודמת ברבעון 

 .2022ראשון 

בביצוע- ז הוזמן החומר "עמידה בלו

2022/1ספורט

, הוזמנו

בשלבי 

ביצוע

10

צומת דרך פרס דרך כפר נחמן בכניסה 

פונים על אי התנועה בעבירה כנגד , למשתלה

הכיוון יש להמשיך את אי התנועה הבנוי

. ס/הנדסהנשלחה תשובה לנציגת הועד מועדת התנועה

מהנדס 

העיר

24/11/20

 ועדת 21

תנועה

נדון 

בועדה 

ויצאה 

תשובה

11

נושאי 

תנועה 

ואכיפת 

תנועה

. ס/הנדסהנשלחה תשובה לנציגת הועד מועדת התנועההזזת החץ צפונה

מהנדס 

העיר

24/11/20

 ועדת 21

תנועה

נדון 

בועדה 

ויצאה 

תשובה

12

בחינת פניה שמאלה מדרך פרס לדרך כפר נחמן 

בדומה לצומת , עם עדנה יועצת התנועה , בצומת

.עם יאיר שטרן 

. ס/הנדסהשני תסביר את הנושא בפגישה הקרובה

מהנדס 

העיר

24/11/20

 ועדת 21

תנועה

נדון 

בועדה 

הסבר 

בפגישה

13

/ בטחון עדכון בפגישה הקרובהיש לקיים אכיפה מוגברת ויזומה במקום

מנהל 

יחידת 

האכיפה

מידי 

ושוטף
***

14
גינות 

כלבים

בקשה להעתקת גינת הכלבים

ל העירייה הדגיש את הצורך בגינות הכלבים "מנכ

ומיקומן במיקום הנכון המרוחק מבתי התושבים  

והעובדה שהגינה הזו עונה על הצורך

. ס/הנדסה

מהנדס 

העיר
*******

15

'חלק ממכרז שלב ג– גינת כלבים 

***

. ס/הנדסה

מהנדס 

העיר
*******

פים"שצ16

מהנדס העיר סקרה את התקדמות העבודה על . סעדכון סטטוס

ז המובטח כמתוכנן  אנו "פים והעמידה בלו"השצ

עושים כמיטב יכולתנו לסיים בשנה הבאה

. ס/הנדסה

מהנדס 

*******העיר

3



21/02/2022 2022 1סכום עיקרי הנושאים וההחלטות פגישת מעקב ועד נווה זמר מספר 

מספ

ר
סטטוסז"לואחריותסכום והחלטותפירוטנושא

17

תשתיות 

עצים גם 

במדרכות 

זמניות

- הועד מבקש לשתול עצים במדרכות הזמניות 

מדובר על איזור לא , חיים זריהן ממליץ לא לבצע .נשקול את הבקשה

מפותח הרבה תנועה של משאיות וכלים וכן ידרש 

'וכו, תקשורת, ביצוע של תשתיות חשמל 

. ס/הנדסה

מהנדס 

העיר

****

יידון 

בפגישה 

הקרובה

וילנסקי18

וילנסקי כמעט הושלם ממשיכים למזרח כפי 

שהובטח
העבודות בביצוע

. ס/הנדסה

מהנדס 

העיר

במצגת

19
עבודות  

בוילנסקי

הנושא בבדיקה ויטופל בהתאם לתוצאות בדיקת 

האספלט
מדובר על שכבה תחתונה בלבד כעת

. ס/הנדסה

מהנדס 

העיר

במצגת

20
בעיית 

האספלט

שושנה דמארי חסרים פחי , עלי מוהר, עוזי חיטמן

אשפה
הוספו פחים

/ הנדסה

עתיד 

מהנדסים

סוף 

דצמבר 

2021

בוצע

21
שטחי 

התארגנות

שטחי התארגנות מהווים מטרד רעש ואבק לדיירי 

הבתים הסמוכים להם הנושא הוסבר לנציגי 

************כי מדובר בשטחים פרטיים, הוועד
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